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Lionel Pla aposta pels JJOO 
de comiat 

El ja expresident de l'Associació Esportiva Pallars insta el club 
a fer un referèndum per posicionar
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El qui durant 15 anys ha presidit l'Associació Esportiva Pallars, 

Lionel Pla, s'ha acomiadat aquest mes dels 1.400 associats enviant

carta on parlava de diversos temes relacionats amb l'entitat i l'esport blanc en 

general. I entre una de les temàti

dels Jocs d'Hivern 2030.

 

Pla considera que el club hauria de fer un referèndum per posicionar

explica que la seva postura és favorable a l'esdeveniment olímpic. Pensa que 

el Pirineu necessita una transformació p

tant del turisme, i que aquesta es pot fer sense afavorir el tant temut canvi 

climàtic. 

 

El fragment íntegre de la carta és el següent: 

Crec que el club hauria de fer un referèndum per mirar de posicionar
en aquest aspecte. A vot personal considero que és una oportunitat 

 

Lionel Pla aposta pels JJOO en la seva carta 

El ja expresident de l'Associació Esportiva Pallars insta el club 
a fer un referèndum per posicionar-se 

El qui durant 15 anys ha presidit l'Associació Esportiva Pallars,  

Pla, s'ha acomiadat aquest mes dels 1.400 associats enviant

carta on parlava de diversos temes relacionats amb l'entitat i l'esport blanc en 

general. I entre una de les temàtiques més destacades, hi havia la candidatura 

dels Jocs d'Hivern 2030. 

Pla considera que el club hauria de fer un referèndum per posicionar

explica que la seva postura és favorable a l'esdeveniment olímpic. Pensa que 

el Pirineu necessita una transformació progressiva per no haver de dependre 

tant del turisme, i que aquesta es pot fer sense afavorir el tant temut canvi 

El fragment íntegre de la carta és el següent:  

Crec que el club hauria de fer un referèndum per mirar de posicionar
aspecte. A vot personal considero que és una oportunitat 

en la seva carta 

El ja expresident de l'Associació Esportiva Pallars insta el club 

Pla, s'ha acomiadat aquest mes dels 1.400 associats enviant-los una 

carta on parlava de diversos temes relacionats amb l'entitat i l'esport blanc en 

ques més destacades, hi havia la candidatura 

Pla considera que el club hauria de fer un referèndum per posicionar-se, però 

explica que la seva postura és favorable a l'esdeveniment olímpic. Pensa que 

rogressiva per no haver de dependre 

tant del turisme, i que aquesta es pot fer sense afavorir el tant temut canvi 

Crec que el club hauria de fer un referèndum per mirar de posicionar-nos 
aspecte. A vot personal considero que és una oportunitat 



important pel Pallars i que no està barallada amb altres iniciatives més 
sostenibles pel territori que també s'haurien d'anar implementant per 
aconseguir convèncer els més escèptics que un altre Pirineu no tan 
depenent del turisme és possible. Però aquesta transformació no pot ser 
radical. És cert que el canvi climàtic és un gran repte, però els avanços 
tècnics (canons de neu, màquines de trepitjar més eficaces, paravents) 
van per davant de les conseqüències de l'efecte escalfament. S'esquia 
molt més avui en dia a les estacions d'equí que en totes les dècades 
anteriors, per lo que l'aposta per aquest espai i pels llocs de treball que es 
generen en el territori ha de continuar. De no fer-ho i amb unes 
alternatives poc consolidades encara, estaríem cometent una greu 
irresponsabilitat. Tot i això hem de començar a mirar com fer aquesta 
transformació i implementar-la. Tenim anys per fer-la, mes dels que ens 
alerten, però no podem perdre el temps i hem de fer les paus amb el medi 
lo més aviat possible. 

 


